
Møtereferat etter styremøte 20.05.19 
Sted: Bakerovnsgrenda 14 

Dato: 20.05.19 

Klokkeslett: 20:30-21:30 

Deltakere: Kristoffer Nissen (leder), Jan Olav Kjøde (styremedlem), Line Victoria Berg 
(styremedlem) og Cecilie Ringnes (styremedlem) 

Punkter på sakslisten 
 

1. Vedtaket fra generalforsamlingen om ny trapp fra garasjeanlegg og ned til 
tun 1 og 2 må diskuteres igjen på bakgrunn av innspill fra beboer i 
trappen. Trapp er bestilt, men satt på vent. Det ble besluttet at vi fortsetter 
å jobbe med vedtak gjort på generalforsamlingen, men med tilpasninger 
for å hensynta forhold som har kommet frem i etterkant av 
generalforsamlingen. Leverandøren av trappen, Liroma, vil bli kontaktet for 
å sikre at ønskede tilpasninger er hensiktsmessige og mulige før prosjektet 
igangsettes igjen. 

2. Sand til sandkassene er bestilt hos Akre. Kr. 3000,- eks. moms for 1000 liter 
sand til 3 kasser, 2 på øverste tun og en på nederste. Trenger hjelp til å spa 
den ut. 

3. Strømmåler-avlesning i garasjen – fortsatt 2 som mangler  
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Gjøremål Eier(e) Tidsfrist Merknad 
Sende mail til beboer ang vårt 

vedtak om ny trapp 
Kristoffer Snarest  

Kontakte trappefirmaet og 
avklare tilpasninger 

Jan Olav i samarbeid 
med Cecilie 

Snarest Må diskutere spesielt 
reposet og tilpasning 
til porten ved beboer 

Få hjelp til å spa sand over i 
sandkassene på tun 1 og 4 – 
sende ut mail til alle når 
sanden er levert 

Kristoffer Når sanden er levert  

Få de siste avlesningene av 
strøm i garasjen 

Line og Kristoffer  Snarest  

    

    

    


